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Afdelingsbestyrelsesmøde 
Tid og sted: Man. 5. januar 2015 klokken 19:00 på beboerkontoret 

Kategorier for dagsordenspunkter 
Debat: Det primære i dette punkt er at skabe en debat. 
Orientering: Punktet er primært for at fremlægge informationer. 
Beslutning: På dette punkt er det primære at der træffes en beslutning. 

Til stede: KDP, PMJ, ACP, HN, KSO, MKP, KG, MB, SBS 

Afbud fra: KL, SK, PTX, CA, EJ 

Referat 
1. Valg af dirigent og referent 

Dirigent: KSO, Referent: SBS 

2. Godkendelse af dagsorden 

Punkt om afbudsformer tilføjes under eventuelt. 

KSO vil gennemgå overskud under punktet ”post og meddelelser” 

Punktet om valg af suppleanter rykkes til første møde i april.  

3. Godkendelse af referat fra AB-mødet d. 4. december 2014 

Godkendt. 

4. Opfølgning fra sidste møde Orientering 

a. Lukket punkt 

b. Kogepladerne – Noget nyt? 

Inden vi gør mere skal vi lige have snakket med inspektør Torben og høre, om 

han har fundet ud af noget. ACP har indtil videre indhentet et tilbud på en total 

ombygning af køkkenerne, som vil koste omkring 8 mio. i alt, dvs. omkring 6000 

kr. pr. mand. Punktet tages igen til næste møde, hvor Torben er her.  

Til næste AB-møde skal det derfor også besluttes, hvorvidt det kommende 

fællesmøde skal laves om til en ekstraordinær GF eller ej. Det kommer an på om 

vi allerede har nogle tilbud, som beboerne kan stemme om.  

5. Nyt fra: Orientering 

a. Inspektøren 
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Ikke til stede. KDP: stille og roligt nytår herude. Dato til styringsdialogmøde er 

endnu ikke fundet.  

b. AUB 

Referatet fra repræsentantskabsmødet kommer i løbet af ugen.  

c. Kassereren 

Er gået i gang med at færdiggøre årsregnskaber.  

d. Udvalg 

Intet nyt.  

6. Post og meddelelser Orientering 

Mail om manglende depositum: Det er svært at vide hvad det drejer sig om. Han er 

kontaktet, men har ikke vendt tilbage.  

Julefrokost: Hyggeligt og med god mad.  

Overskud: KSO (kassereren) gør opmærksom på, at vi har opsparet for mange penge. 

Derfor skal vi sætte en masse penge til side eller bruge en masse penge. KSO har nogle 

forslag til, hvad pengene kan bruges til, så vi kan tage en afstemning om det næste 

gang. Fx kunne beboerforeningen betale for en sommerfest, så der på den måde sættes 

200.000 kr. til side til en sommerfest. AB vil så stå for afholdelse af festen og inddrage 

sommerfestgruppen/kulturgruppen. Pengene kan ikke bruges på kogeplader eller 

lejlighederne, da pengene tilhører beboerforeningen og skal bruges på foreningsting.   

KG: Bord/bænke sæt i hele haven. MB: vi har også en masse hængepartier. 

Folk skal ligge hovederne i blød til næste gang og finde ud af, om der er flere oplagte 

ting, som pengene kan bruges på. Man må meget gerne skrive sine forslag til KSO, så 

stemmes der om det næste gang.  

7. Evaluering af sidste fællesmøde  Orientering 

Fint og kort møde.  

8. Næstkommende fællesmøde                                                                                    Orientering 

Tages til næste møde d. 15. januar. 
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9. Årsplan (3 eller 5 år) (PMJ og KL) Beslutning/Debat 

Rykkes til mødet d. 15. januar. 

10. Valg af 2 suppleanter til AUB’s bestyrelse                                                            Beslutning 

Rykkes til det første møde i april.  

11.  Videoovervågning i Morbærhaven (KG)                                                Debat/Beslutning 

Rykkes til mødet d. 15. januar.  

12. Næste møde 

 Næste møde er 15. januar klokken 19:00. Deadline for punkter til mødet er 8. januar. 

13. Eventuelt 

ACP: Hønen (kulturgruppen) vil gerne låne beboerlokalet nogle dage: d. 16. januar, 23. 

januar, 13. februar, 20. februar, 13. marts og 27. marts. Vi skal afholde noget Stand Up 

og musik, derfor skal vi bruge et lokale, som de kan være i. AB: Kulturgruppen henvises 

til at gå ned på beboerkontoret og få det indtastet i kalenderen af 

servicemedarbejderne. 

Afbudsformer:  

Det fremgår af AB’s forretningsordenen, at afbud skal sendes pr. mail eller tidligere på 

et AB-møde. 

14.  Flyvende punkter/Gamle hængepartier 

Nye skraldespande med låg på, måske kunne vores overskudspenge bruges på det? 

Nye højtalere og fiks af el-kontakter i festlokalet, muligvis også noget 

overskudspengene kunne bruges på? Ophængning af projektor i fællessalen skal 

ordnes. Tyverialarmer, har CA tidligere sagt han ville indhente tilbud til. Opsætning af 

askebægre skal ordnes. Nødudgang til centrenes kældre (skubbet til 2015), det var et 

forslag til AUB’s budget, KDP snakker med Morten og finder ud af, hvad AB’s opgave er.  

Lys i cykelskurene, KDP følger op på det. Udskiftning af defekte døre i centrene, PMJ 

kontakter Torben og finder ud af, hvilke døre det drejer sig om.  

15. Evaluering  

Fint møde.  


